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Skatteudvalget 
 

Til: Erhvervsministeren 

Dato: 

Omtrykt:  

9. oktober 2020 

3. november 2020 (Ændret adressat, stilles nu til 

erhvervsministeren) 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

SAU alm. del 

Spørgsmål 19 

Vil regeringen sikre, at de finansielle institutters vurderinger af ejendomme og 

dermed belåningsmulighederne ikke bliver begrænset af retningslinjer fra 

Finanstilsynet? I dag er realkreditinstitutternes værdiansættelse af 

ejendomme i forbindelse med tillægsbelåninger lavere end konstaterede 

handelspriser og dermed de værdiansættelser, der i henhold til 

regnskabsloven skal anvendes ved aflæggelse af regnskabet og dermed 

også udgangspunktet for de fremtidige beregninger af lagerbeskatningen. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V), Torsten 

Schack Pedersen (V). 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk, 

Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

Bjørn Brandenborg 

formand 
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